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„My jsme za ten rok udělali obrovský kus práce a my
slím, že jsme dokázali, že gastronomie toxická není. 
Projekt bezpečná restaurace je efektivní, protože 
 7 z 10 hostů si otevře doma basu piva v garáži nebo 
na zahradě. Restaurace s bezpečným provozem do
kážou zabezpečit méně rizikové prostředí. Chceme 
mít funkční plán proto, abychom zamezili setkávání 
mimo kontrolu,“ dodal Luboš Kastner.

ZAVŘÍT UŽ NEMŮŽEME! 
Pokud tady nadále bude hrozba uzavření pohostin
ství, podmínky pro podnikání nikdy nebudou dobré. 
Lidé se budou bát v gastru a hoteliérství pracovat. 
„Musíme se bavit, jak pomoct našim zaměstnancům, 
třeba legalizací spropitného. Občas tady slyšíme 
stejné argumenty jako před rokem. My musíme rese
tovat mindset a bavit se o nových podmínkách. Zavřít 
nemůžeme,“ upozorňoval Luboš Kastner.
Bez nouzového stavu už ale plošný lockdown ne
bude možný, potvrdila to v diskusní aréně i Alena 

Dne 22. dubna zrušil Nejvyšší správní soud 
mimořádné opatření ministerstva zdravot-
nictví o omezení obchodu a služeb. Důvod 
byl prostý – zásadní porušení pandemické-
ho zákona. Vládě dal soud čtyři dny na to, 
aby zjednala nápravu. Ta tak ale neučinila 
– otevřela pouze kadeřnictví a některé služ-
by, k ostatním se obrátila zády. Mohly tím 
pádem od 27. dubna otevřít všechny hospo-
dy, aniž by tím byl porušen zákon? K uvolně-
ní došlo až k 31. 5. 
Karel Havlíček: My jsme věděli, že v rámci nouzo
vého stavu můžeme uzavření nařídit. Opozice ale už 
nechtěla nouzový stav podpořit. Připravili jsme proto 
pandemický zákon, protože opozice řekla, kam nás 
dále nepustí.
Alena Schillerová: Soud nám řekl, že pande
mický zákon neumožňuje zákaz, pouze omezování. 
V případě, že někdo otevřel, tak je to různý výklad 
omezování, pandemický zákon je zkrátka volnější 
a jde o slovíčkaření.
Tomáš Prouza: My jsme vládě říkali, jak mají pra
vidla vypadat po přechodu na pandemický zákon. 
Ale od vlády zaznělo velké ticho. Nyní i do budouc
na je důležité dodržovat pravidla a nastavit jasná 
pravidla.
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